

Referat, Bestyrelsesmøde 09/03-2026 kl 18:30

Lokation: NS Klubhus

Tilstede:

- Peter Staun (formand)
- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
- Per Andersen (bestyrelsesmedlem)
- Gunnar Christensen (bestyrelsesmedlem)
- Jens Milters (kasserer)

Mødeleder: Peter Staun, Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

- Jens Jørgen Ørris (suppleant)
- Mads Wibling Hansen (suppleant)
-

Dagsorden for mødet

1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden
2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder
 - a. @Jesper laver en qr kode til Lennart, så det er nemt at oprette en profil i klubmodul. Gentages
 - b. @Per laver et opslag i Nibe facebookgruppe, limfjordens sejlere m.v. - Gentages
 - c. @Jens skriver til dem, der er i restance, at det skal afsluttes mindeligt. Er klaret
 - d. @Morten sender en PP skabelon ud til alle. Er gjort
 - e. @Jesper søger efter en RIB parkering <https://www.dba.dk/recommerce/forsale/item/11562005>
Der er søgt om penge, men nu ser vi hvad der sker.
 - f. @Motorer fra Pioneer jollen skal til service i Klarup.
@Pioneer jollen skal gøres klar.
@Peter tager sig af begge dele.
 - g. @Per taler med Mogens om havnekursus. Er i gang
 - h. Kurt tager fat i Gert omkring poleringskursus - Gentages
 - i. Opgavetavle til generelle klub-opgaver der skal hænge i mellemgangen - den skal bare hænges op. @Peter overbringer opgaven til torsdagsklub. Der er styr på det - vi bruger den store.
 - j. Der skal laves en gruppe til seniorerne i klubmodul. @Jesper kan lave gruppen @Kurt kan vise Gunnar hvordan man skriver beskeder i app'en. - @Kurt viser Gunnar det igen.
 - k. @Morten får koordineret med Lis om sidste foredrag. Det er d. 27. @Peter kan måske byde velkommen.
 - l. @Kurt tager fat i Lars Bro og hører om hvornår der er eksamen, så vi kan få bestilt en sensor. Det er der styr på. Der er eksamen 14. marts. @Peter spørger @Per om han vil tage et par billeder.
 - m. @Kurt tager fat i Kim og får afklaret om han er på lb. - Gentages
 - n. @Morten sender indkaldelse til GF ud - den er ude
 - o. @Morten laver opslag om at tage én til bestyrelsen til GF - det er gjort
 - p. @Jesper sørger for mad til næste gang.
3. Nyt fra formanden
 - a. Generalforsamling:
Dirigent - @Gunnar taget fat i Carsten Borup
Bar - @Peter chekker med Lis ift både havneforening og sejlklub
@Morten finder et antal ved lejlighed.
Samlet powerpoint -
 - b. Generalforsamling husejerforeningen - hvordan gik det. @Peter og @Kurt tager det med på næste formandsmøde. Skal vi have lavet "tilstandsrapport" på huset ?
 - c. Opfølgning på kloakudløb.
4. Kasserer / Økonomi
 - a. Budget 2026
@peter tager fat i vennerne om en skrue til lb. (5585,-)
@Peter rykker fra penge fra OK klubben (underskudsgaranti)
5. Driftsudvalg
 - a. Varmefyr løber tør for vand stadigvæk. @Kurt laver en aftale med Søren Vokslev om at få at vide hvordan man fylder.
6. Ungdomsudvalg
 - a. Der skal findes et nyt skab til ungdomsafdelingens grej. @Jesper laver en bestillingsliste
 - b. Der er lavet nyt trænersetup, hvor forældrene er med til at afholde træning.
7. Sejladsudvalg
 - a. Optart af kommende sæson er lige oppe over

Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

8. Sejlerskole

- a. Der er webinar om ny prøvestruktur og krav lige om lidt.
- b. Samarbejdet med DSRS - hvordan håndterer vi, at de skal få et duelighedsbevis. @Kurt og @Per får lavet en undervisningsplan.
- c. @Kurt laver et opslag om opstart af sejlerskole

9. PR / Kommunikation / Hjemmeside

- i. Hvad skal på Nibe Avis foreningssider
Uge 13 (Deadline 18 marts). Opstart af sejlerskole
- ii. Nyhedsbrev
 1. Dagsorden til GF
 2. Artikler fra DS
 3. Ungdoms-opstart @Jesper
 4. Opstart af sejlerskole
 5. Motormargi kursus
 6. Næste foredrag
- iii. Velkomstfolder

10. Evt

- a. Næste møde 13. april. Hvem sørger for mad ? @Gunnar

Aftalte opgaver fra mødet

Aftalte opgaver er markeret med et "@" hvor de indtræffer i referatet.

- @Jesper laver en qr kode til Lennart, så det er nemt at oprette en profil i klubmodul. Gentages
- @Per laver et opslag i Nibe facebookgruppe, limfjordens sejlere m.v. - Gentages
- @Per sætter lady tess til salg
- @Motorer fra Pioneer jollen skal til service i Klarup.
@Pioneer jollen skal gøres klar.
@Peter tager sig af begge dele.
- @Kurt tager fat i Gert omkring poleringskursus
- Seniorklubben sætter den lille whiteboard op ved porten ved Rib'en
- @Per finder vin til Lars Bro til onsdag
- @Peter snakker ægtefællekontingent / kontingent med nogen af dem, der mangler
- Der skal laves en gruppe til seniorerne i klubmodul. @Jesper kan lave gruppen @Kurt kan vise Gunnar hvordan man skriver beskeder i app'en. - @Kurt viser Gunnar det igen.
- @Peter spørger @Per om han vil tage et par billeder til teori-eksamen (og sender nogle navne på de dygtige elever, der er bestået)
- @Kurt tager fat i Kim og får afklaret om han er på lb.
- @Gunnar taget fat i Carsten Borup og hører om han vil være dirigent
- @Peter cehcker med Lis om de bemander baren til både havneforening og sejlklub gen.fors.
- @Morten finder et antal ved lejlighed så vi kan bestille noget mad
- @peter tager fat i vennerne om en skrue til lb. (5585,-)
- @Peter rykker fra penge fra OK klubben (underskudsgaranti)
- @Kurt laver en aftale med Søren Vokslev om at få at vide hvordan man fylder vand på fyret
- @Jesper laver en bestillingsliste til et nyt skb til ungdomsafdelingen
- @Kurt og @Per får lavet en undervisningsplan for DSRS folkene
- @Kurt laver et opslag om opstart af sejlerekole - gerne snart å det også kan komme i nyhedsbrev
- Gunnar sørger for mad til næste møde d. 13. april